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Zápisnica 

Obecného zastupiteľstva v Kráľovciach 

Dňa 19. júna 2024 o 18,00 - zasadačka obecného úradu Kráľovce 

 

 

Účasť na zasadnutí - poslanci OcZ: 

Prítomní (7): Mgr. Vladimír Čitbaj, Mária Bobovičová, Ing. Milan Jartys, Peter Čitbaj, Ing. Dana 

Schwartzová, Mgr. Dana Zeleňáková, Martin Halecký 

Ospravedlnení : Jozef Papáč, Martin Olha 

Hostia: viď prezenčná listina 

Rokovanie: 

K bodu č.1 Otvorenie zasadnutia: 

                     a) Voľba návrhovej komisie 
                             b) Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

Otvorenie zasadnutia 

Starosta obce Marcel Bodnár otvoril zasadnutie OcZ , privítal poslancov a hostí, skonštatoval, že je 

prítomných 7 poslancov, čím je zasadnutie OcZ uznášaniaschopné. 

Za boli všetci prítomní poslanci OcZ 7. 

 

 

Zapisovateľ zápisnice : Katarína Papáčová 

Overovatelia zápisnice: Ing. Milan Jartys 

                                           Ing. Dana Schwartzová 

Návrhová komisia:         Mária Bobovičová 

                                           Mgr. Dana Zeleňáková 

Za boli všetci prítomní poslanci OcZ 7. 
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K bodu č. 2 Schválenie programu zasadnutia 

Program: 

Program: 

1. Otvorenie zasadnutia: 

a) Voľba návrhovej komisie 

b) Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

2. Schválenie programu rokovania 

3. Kontrola plnenia uznesení 

4. Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce Kráľovce 2023 - 2030 

5. Projekt zvýšenia kapacity MŠ Kráľovce - Plán obnovy 

6. Odsúhlasenie finančných prostriedkov na realizáciu dopravného značenia 

7. Správa starostu obce o hospodárení za rok 2023  

8. Odborné stanovisko hlavného kontrolóra obce k záverečnému účtu za rok 2023 

9. Schválenie záverečného účtu obce Kráľovce za rok 2023 

10. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce  

11. Rôzne: 

a) vedenie kroniky obce – určenie kronikára obce 

b) informácie o prebiehajúcich  

 kontrolách v areáli bývalého JRD 

c) zrušenie Komisie PR a marketingu obce 

d) informácia Komisie verejného záujmu 

 

12. Diskusia 

13. Záver 

 

Pani Mgr. Dana Zeleňáková požiadala o doplnenie  bodu  č. 4 Informácia o stave finančných 

prostriedkov obce Kráľovce a k bodu č. 8 Rôzne doplnenie bodu e) Jazdecké preteky Kráľovce 2024. 

OcZ schválilo program rokovania obce Kráľovce s doplnením v nasledujúcom znení: 

 

1. Otvorenie zasadnutia: 

a) Voľba návrhovej komisie 

b) Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

2. Schválenie programu rokovania 

3. Kontrola plnenia uznesení 

4. Informácia o stave finančných prostriedkov na účtoch obce k 30.05.2024 

5. Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce Kráľovce 2023 - 2030 

6. Projekt zvýšenia kapacity MŠ Kráľovce - Plán obnovy 

7. Odsúhlasenie finančných prostriedkov na realizáciu dopravného značenia 

8. Správa starostu obce o hospodárení za rok 2023,  
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9. Odborné stanovisko hlavného kontrolóra obce k záverečnému účtu za rok 2023 

10. Schválenie záverečného účtu obce Kráľovce za rok 2023 

11. Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce  

12. Rôzne 

a) vedenie kroniky obce – určenie kronikára obce 

b) informácie o prebiehajúcich kontrolách v areáli bývalého JRD 

c) zrušenie Komisie PR a marketingu obce 

d) informácia Komisie verejného záujmu 

e) 4. ročník jazdeckých pretekov v Kráľovciach - 10. 08. 2024 

13. Diskusia 

14. Záver 

 

Za boli všetci prítomní poslanci OcZ 7. 

 

K bodu č.3 Kontrola plnenia uznesení 

 

Slovo dostal hlavný kontrolór obce Kráľovce Ing. Vladimír Huňár, ktorý prečítal zastupiteľstvu správu 

o plnení uznesení prijatých OcZ Kráľovce. 

 

OcZ túto správu vzalo na vedomie. 

 

 

K bodu č. 4  Informácia o stave finančných prostriedkov na účte obce Kráľovce 

 

Poslankyňa Mgr. Dana Zeleňáková prevzala slovo. OcZ obdržalo v písomnej podobe informáciu 

o stave finančných prostriedkoch na účte obce Kráľovce, avšak v správe nie sú uvedené informácie 

o stave všetkých účtov obce. Pani Zeleňáková poprosila o doplnenie kompletných informácií.  

Rezervný fond:      81 716,81 eur 

Banka:             232 998,53 eur  s rezervným fondom 

                              151 281,72 eur bez rezervného fondu 

Pokladňa:                              3 504,38 eur 

 

Upozornila na stav finančných prostriedkov v hotovosti v pokladni. 

Podľa písomnej informácie pani účtovníčky bol stav v pokladni k 31.12.2023 vo výške 9  944,89 €, k 

31.03.2024 už bol stav pokladne 26 061,54 €. 
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Požiadala preto kontrolóra o vykonanie kontroly zúčtovania pokladne od 1.1.2024 a navrhla prijať 

nasledujúce uznesenia: 

 

1. Obecné zastupiteľstvo ukladá hlavnému kontrolórovi obce vykonať kontrolu zúčtovania 

hotovostných finančných prostriedkov evidovaných v pokladni obce od 01.01.2024 do 31.05.2024 a 

predložiť písomnú správu obecnému zastupiteľstvu do nasledujúceho zasadnutia obecného 

zastupiteľstva. 

 

2. Obecné zastupiteľstvo ukladá hlavnému kontrolórovi obce aktualizovať a upraviť smernicu Zásady 

hospodárenia a nakladania s majetkom obce (schválená OcZ 04.05.2016). 

 

3. Obecné zastupiteľstvo ukladá hlavnému kontrolórovi obce v aktualizovanej smernici Zásady 

hospodárenia a nakladania s majetkom obce stanoviť limity na výšku finančných prostriedkov v 

hotovosti v pokladni obce na max. 3000 eur. 

 

 Hl. kontrolór túto smernicu vypracuje do najbližšieho zasadnutia OcZ (18. 9. 2024). 

  

Za boli všetci prítomní poslanci OcZ 7. 

 

K bodu č.  5  Program hospodárskeho a sociálneho rozvoja obce Kráľovce 2023  - 2030  

Poslanci boli upovedomení a k predloženému plánu nemali žiadne výhrady.  

 Hlasovanie: Za boli všetci prítomní poslanci OcZ 7. 

 

K bodu č. 6 Projekt zvýšenia kapacity MŠ Kráľovce- Plán obnovy 

 

Starosta obce informoval prítomných, že v obci nastala situácia, kedy kapacita základnej školy 

nepostačuje. Preto bude riešená výstavba novej materskej školy - zvýšenie kapacity,  a teda základná 

škola bude mať celú budovu. 

Pani Mgr. Dana Zeleňáková sa opýtala do akej výšky sa počíta s neoprávnenými výdavkami, na čo 

reagoval starosta obce, že sa jedná o výdavky naviac, teda nad rámec schváleného projektu. 

 

OcZ súhlasí s projektom zvýšenia kapacity MŠ Kráľovce a zároveň súhlasí so zabezpečením 

financovania neoprávnených výdavkov, ktoré vzniknú v priebehu realizácie projektu, a ktoré budú 

vopred odsúhlasené OcZ a budú nevyhnutné na dosiahnutie jeho cieľa.  

 

Hlasovanie: Za boli všetci prítomní poslanci OcZ 7. 
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K bodu č. 7 Odsúhlasenie finančných prostriedkov na realizáciu dopravného značenia 

Poslanci OcZ boli oboznámení.  

Hlasovanie: Za boli všetci prítomní poslanci OcZ 7. 

 

 

K bodu č.  8 Správa starostu obce o hospodárení za rok 2023 

 

 

Starosta obce prečítal správu o hospodárení za rok 2023. 

Správa o hospodárení za rok 2023 bude prílohou tejto zápisnice. 

 

Hlasovanie: OcZ túto správu berie na vedomie. 

 

 

K bodu č. 9 Odborné stanovisko hlavného kontrolóra obce k záverečnému účtu za rok 2023 

 

Odborné stanovisko hlavného kontrolóra obce k záverečnému účtu za rok 2023 

Hlavný kontrolór predložil vypracované odborné stanovisko hlavného kontrolóra obce k záverečnému 

účtu za rok 2023.  

Všetky zákonné povinnosti boli splnené. 

Hospodárenie obce za rok 2023 bolo s prebytkom. Prebytok bol presunutý do rezervného fondu. 

Záver: obec dodržala ustanovenia o rozpočtových pravidlách územnej samosprávy, odporúča schváliť 

záverečný účet s výhradami. 

 

Odborné stanovisko hlavného kontrolóra obce k záverečnému účtu za rok 2023 berie OcZ na 

vedomie a tvorí prílohu tejto zápisnice. 

 

K bodu č. 10 Schválenie záverečného účtu obce Kráľovce za rok 2023 

 

Mgr. Dana Zeleňáková predložila svoje pripomienky k sprievodným dokumentom, ktoré OcZ 

obdržalo. Upozornila, že obec Kráľovce nie je poistená proti krádeži hotovosti, preto je dôležité, aby 

suma v pokladni nebola vyššia ako 3 tisíc eur, zároveň navrhla pánovi starostovi zabezpečiť takéto 

poistenie. 

Ďalej požiadala o predloženie informácií o vytknutých nedostatkoch pri audite. Starosta obce dodá 

OcZ tieto informácie.  

 

Záverečný účet obce Kráľovce za rok 2023 bol schválený bez výhrad. 

 

Hlasovanie: Za boli všetci prítomní poslanci OcZ 7. 
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K bodu č.  11 Plán kontrolnej činnosti hlavného kontrolóra obce 

 

Hlavný kontrolór obce predložil plán kontrolnej činnosti na 2. polrok 2024. Plán kontrolnej činnosti na 

2. polrok tvorí súčasť zápisnice. 

 

 Hlasovanie: Za boli všetci prítomní poslanci OcZ 7. 

 

 

K bodu č. 12 Rôzne 

Vedenie kroniky obce Kráľovce 
Starosta obce určuje kronikára obce Kráľovce pána Petra Demjančíka , určenie platu 1 000,- € 

(slovom: jeden tisíc eur) netto ročne. 

 

Hlasovanie: Za boli všetci prítomní poslanci OcZ 7. 

 

 

a) Informovanie o prebiehajúcich kontrolách v areáli bývalého JRD  

Starosta obce informoval prítomných, že pozemky občanov sú znečistené, znehodnotené 

vyhodeným azbestom, prebiehajú kontroly zo strany Enviro polície.  

Azbest vyhadzoval pán Kubačka z podhľadov na pozemky ľudí. Prebieha šetrenie a bude 

nariadená likvidácia. 

Momentálne sú štátnym stavebným dozorom pozastavené všetky prebiehajúce práce 

v tomto areáli a prebieha šetrenie. 

Obec na vlastné náklady už čistila navezený neporiadok v katastri obce, preto pristupuje po 

dohode s poľovníkmi a urbariátom k realizácií rámp, prekopaní cesty aby sa zamedzilo 

navážaniu a tvorbe čiernych skládok na našom území. 

Je nutné, aby sa vlastníci zaujímali o svoje pozemky.  

 

Hlasovanie: OcZ berie na vedomie.  

 

b) zrušenie Komisie PR a marketingu obce 

 

Poslankyňa Ing. Dana Schwartzová vysvetlila prítomným dôvody zrušenia Komisia PR 

a marketingu obce, ktorá dostatočne neplnila svoju funkciu, najmä pre rozdielnosť názorov 

v tejto oblasti. Obecný úrad  oblasť komunikácie a marketingu rieši vo svojej réžii. Zároveň D. 

Schwartzová povedala, že i naďalej bude v tejto oblasti spolupracovať s obcou, mimo 

komisie. 

 

Pani Mgr. Dana Zeleňáková poprosila o úpravu webovej stránky obce a aktualizáciu 

informácií.  
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Ďalej sa opýtala ako funguje rezervačný systém do telocvične, nakoľko posledný záznam na 

webovej stránke je z mesiaca jún 2023. Starosta obce vysvetlil, že obec nemá správcu 

telocvične, a teda rezervácie sa prijímajú telefonicky, osobne na obecnom úrade kde sa 

následne evidujú. Načo pani Mgr. Dana Zeleňáková reagovala, že od pani účtovníčky si 

vyžiadali informácie o príjmoch za prenájom telocvične a táto suma je nízka čo podľa nej 

nezodpovedá vyťaženosti telocvične. Požiadala pána kontrolóra o kontrolu a predloženie 

analýzy  vyťaženosti telocvične a príjmov. 

Správcu telocvične treba nájsť, nakoľko nie je možné, aby mal kde kto kľúče a nemal žiadnu 

zodpovednosť za telocvičňu.  

 

Hlasovanie: Za boli  6 prítomní poslanci OcZ  a 1 bol proti. 

 

 

c)  informácia Komisie verejného záujmu 

 

Starosta obce prečítal zápisnicu zo zasadnutia komisie verejného záujmu.  

 

Hlasovanie: OcZ berie na vedomie, zápisnica  zo zasadnutia komisie verejného záujmu tvorí 

prílohu tejto zápisnice. 

 

d) Jazdecké preteky Kráľovce 2024 

 

Pani Mgr. Dana Zeleňáková  objasnila prítomným situáciu, že OZ Jazdecká škola Kráľovce 

organizuje štvrtý ročník jazdeckých pretekov s pôsobnosťou v rámci celého východného 

Slovenska a s podporu Slovenskej jazdeckej federácie. Tieto preteky sú renomované, o čom 

svedčí aj doterajšia účasť ako pretekárov, tak divákov.  

OZ Jazdecká škola Kráľovce v decembri 2021 podpísala nájomnú zmluvu s obcou Kráľovce na 

obdobie piatich rokov. Vtedajšie zastupiteľstvo odsúhlasilo, že raz do roka druhú alebo tretiu 

sobotu v mesiaci august JŠK zorganizuje preteky v obci Kráľovce. 

OZ Jazdecká škola Kráľovce sa dnes t. j. 19. júna 2024 dozvedela, že obec Kráľovce na tento 

deň organizuje folklórny festival.  

JŠK pri žiadosti o dotáciu od obce Kráľovce uviedla predpokladaný dátum pretekov. 

Pán starosta povedal, že by chcel vidieť zmluvu, nakoľko on sám ju ešte nevidel. Povedal, že 

sa rozhodol tieto preteky nepovoliť, a to z dôvodu, že ako starosta obce počúva sťažnosti 

občanov, že po pretekoch bolo ihrisko znehodnotené, nebolo upravené podľa dohody.  

Ľudia sa ho pýtajú, či kvôli pretekom musí byť ihrisko blokované celý rok. Na čo oponoval pán 

Jaroslav Petro, ktorý povedal, že sa jedná o jeden deň a prípravy na preteky sú v plnom 

prúde. Podľa neho má pán starosta očividne nejaký problém, keďže minulý týždeň podpísal 

peniaze - dotáciu pre ich občianske združenie na realizáciu pretekov a dnes im chce zrušiť 

preteky. 

Škoda, ktorá im vzniká je približne 6 tisíc eur.  
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Starosta obce sa opýtal prečo JŠK nedalo do poriadku ihrisko po pretekoch tak ako treba. 

Pani Tatiana Zsigmondy povedala, že ihrisko bolo zvalcované, upravené a obec ho ešte dlho 

nemusela upravovať a mrzí ju, že si to nikto nevšimol. Pán starosta tvrdil, že úpravu ihriska 

realizovala obec. Pani Zsigmondy povedala, že obec sa mesiace o ihrisko nestarala, pokiaľ 

hasiči a ďalší organizátori iných podujatí ničili autami ihrisko, bolo všetko v poriadku. JŠK chce 

zorganizovať preteky, kedy podľa nájomnej zmluvy potrebuje na jeden deň ihrisko, pokiaľ 

obec nechce dotovať JŠK je to v poriadku. Požiadala o povolenie pretekov na 10. 8. 2024 a 

požiadala, aby bola zmluva po pretekoch riadne vypovedaná. Podotkla, že pán starosta po 

minuloročných pretekoch prehlásil, že je hrdý na to, ako JŠK reprezentuje obec, a že bude 

tieto preteky aj naďalej podporovať. To isté vyhlásil na vianočnom stretnutí JŠK koncom 

decembra 2023 za prítomnosti cca. 70 ľudí. Opýtala sa, aký má problém a prečo nechce 

dodržať nájomnú zmluvu.   

Pani Mgr. Dana Zeleňáková uviedla, že treba mať rovnaký meter na všetky občianske 

združenia. Nie je možné, aby niektoré občianske združenia využívali priestory telocvične 2-3 x 

do týždňa na účet obce a ďalšiemu OZ sa zruší pripravovaná akcia s celoslovenskou 

pôsobnosťou, ktorá trvá 1 deň. Pani Zsigmondy povedala, že táto akcia nie je súkromná akcia, 

ale akcia v spolupráci s obcou. Podotkla, že starosta nemôže len tak odstúpiť od zmluvy. Pani 

Zeleňáková uviedla, že JŠK nebol vytknutý stav ihriska po pretekoch, neboli doložené žiadne 

sťažnosti, mesiac a pol pred pretekmi starosta obce plánuje na daný termín akciu, o ktorej 

obecné zastupiteľstvo nemá žiadne informácie a nie je ani v rozpočte naplánovaná. Zároveň 

požiadala, aby sa vyjadrili aj ostatní poslanci.  

Pán Ing. Milan Jartys sa opýtal, či sa teda plánuje nejaká kultúrna akcia na ten deň, starosta 

povedal, že to bol len návrh a on po sťažnostiach niektorých občanov už kone na ihrisko 

nepustí. Pán Jartys povedal, že ihrisko sa nevyužíva, a preto nevidí dôvod preteky nedovoliť, 

za určitých podmienok - prebratie ihriska so zdokumentovaním stavu , zápisnica z odovzdania 

ihriska  s prípadnými pripomienkami k pretekoch, zjednanie nápravy zo strany JŠK. V prípade 

že ihrisko nebude po pretekoch upravené do pôvodného stavu ako pred pretekmi, tak ako 

požaduje obec, bude to dôvod na odstúpenie od existujúcej zmluvy na prenájom, a tým 

pádom obci nebude hroziť sankcia zo strany nájomcu pre zmarenie akcie. 

Pán Martin Halecký povedal, že bežne tu chodia cudzí ľudia, ktorí neraz poškodili telocvičňu 

a obec to opravila na svoje náklady. Ing. Dana Schwartzová povedala, že na začiatku tohto 

roku OcZ schválilo preteky a tie boli zahrnuté aj do rozpočtu, a teda nie je fér ich teraz rušiť. 

Starosta obce povedal, že sa už rysuje futbalový klub, načo pani Schwartzová povedala, že 

keď sa nevyužíva v tomto čase, prečo teda chce zrušiť preteky. Pani Bobovičová, 

predsedníčka kultúrnej komisie, povedala, že nevie o žiadnej plánovanej akcii folklórneho 

festivalu. Pani Zeleňáková povedala, že aj ona rozpráva s ľuďmi a bolo jej povedané , že pán 

starosta poveril pani Papiernikovú aby oslovila folklórne súbory na plánovanú akciu. Pán 

starosta povedal, že ho atakujú ľudia, ktorým sa nepáči, že      jazdecká škola je zisková. Pani 

Zsigmondy povedala, že občianske združenie nemôže byť predsa ziskové a tieto tvrdenia sú 

nesprávne. Pani Bobovičová povedala, že ak máme mať rovnaký meter na všetkých, potom 

treba všetkým občianskym združeniam zrušiť prenájom obecných priestorov.  
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Pani Zeleňáková podotkla, že zmluvy podpísané obcou Kráľovce sú záväzné aj pre aktuálneho 

starostu.  

Všetci prítomní poslanci sa vyjadrili v prospech organizovania 4. Ročníka jazdeckých pretekov. 

 

Záver: osobné stretnutie medzi jazdeckou školou a starostom nasledujúci deň. 

 

 

K Bodu č. 13 Diskusia 

 

               O slovo sa prihlásil pán Chanas, ktorý povedal, že je jeden z vlastníkov pozemku, o ktoré sa 

dcéra pána Kubačku súdi. Požiadal o vyjadrenie obce, či sa uvažuje o nejakej zmene využitia týchto 

pozemkov. Jedná sa o pozemky pod panelovou cestou smerom k majster domu a ďalej. Ďalej 

povedal, že sa stal majiteľom pozemku v našej obci a zaujíma ho, či obec plánuje niečo robiť 

s padajúcou cestou. Jedná sa však o cestu v správe Košického samosprávneho kraja, a teda obec 

nevie v tejto situácii robiť nič. Pán Chanas povedal, že plánuje úpravu pozemku aj odstránenie 

špatiaceho torza pôvodného domu. 

 

K bodu č.14 Záver  
 
Pán starosta poďakoval všetkým za účasť a ukončil zasadnutie. 
 
 
 
 
Zapísala: 
Katarína Papáčová                    .................................................. 
 
Overovatelia zápisnice: 
Ing. Milan Jartys                   ................................................... 
 
Ing. Dana Schwartzová                               ................................................... 
 
 

 

 

 

 

 

 

 


